
HØJVANGSPARKEN – AFDELINGSBESTYRELSEN 
Referat fra afdelingsbestyrelsesmødet i Fælleshuzed 

Onsdag, den 11. juni 2025 kl. 16:30 

 
Deltagere: formand Jette Pedersen, Kirsten Gadegaard, Sonja Møller, Jane Koefoed samt 

suppleant Uffe Markmann. 

Ej mødt: Ivan Bendtsen 

 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af referatet fra afdelingsbestyrelsesmødet 20.05.2025 

2. Evaluering af repræsentantskabsmødet 03.06.2025 

3. Afdelingsmødet 03.09.2025 

4. Info fra medlemmer 

5. Eventuelt samt næste møde 

 

1. Referatet fra afdelingsbestyrelsesmødet 20.05.2025 blev godkendt.  

2. Vi syntes alle, at det havde været et godt repræsentantskabsmøde og roste Bent 

Frederiksen for den meget fine gennemgang af Bo42s regnskab, nemt at forstå. 

Jette informerede om, at hun på bestyrelsesmødet umiddelbart efter 

repræsentantskabsmødet var blevet genvalgt som næstformand. 

3. Afdelingsmødet 03.09.2025 

Jette informerede om, at vi får Brit Kofoed Dahl som dirigent og Bent Frederiksen til at 

gennemgå vores regnskab og budget. På næste afdelingsbestyrelsesmøde vil Jette 

fremlægge sin mundtlige beretning til godkendelse. 

4. Jette informerede om, at helhedsplanen for Søndergården nu er nået så langt, at arbejdet 

starter 28. juli og at der bliver arrangeret 1. spadestik den 20. august kl. 15-17. 

5. Næste møde onsdag, den 13. august kl. 16:30 i Fælleshuzed 

 

 

Jette Pedersen 

Afdelingsformand 

https://www.google.dk/search?q=bo42+r%C3%B8nne&tbm=isch&source=iu&pf=m&ictx=1&fir=COi3DFmGE7703M,AAAAAAAAAAABAM,_&usg=__9XZbLUkttJ5nZH5RFULh0SlmJIY=&sa=X&ved=0ahUKEwiwsJT21eDWAhXKmLQKHQz2BvUQuqIBCIEBMAo#imgrc=q-bxdk1ZdfpjMM

